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Til: Tor Harald Rødseth
Kopi: 

Emne: Ruten til Sætregården
Vedlegg: 
Hei,

som kjent ble vi tvunget til å innstille ruten inntil videre på grunn av sviktende trafikk. Etter ett års 
drift var det en fast stamme av barn og unge som reiste fast med ruten. Dette var i all hovedsak de 
som “jobber” i stallen på gården. På tross av iherdig markedsføring overfor turgåerne i området, 
fikk vi liten og ingen respons fra disse, og ruten viste seg derfor ikke drivverdig på kort sikt.

Vi tror likevel at der kan være et økende marked når de nye skogsveiene er på plass, så vi ønsker å 
ha muligheten til å vurdere trafikken på nytt når oppsitterne har tatt ut tømmeret og veiene er 
fristilt for turgåere.

Med vennlig hilsen/Best Regards
Fjordhesten AS

Tom Halland Kristiansen
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